
 

 

 

 
 
 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-10-05 i PRO-gården med Corona-avstånd. 
Närvarande: Pelle Söderlund, Britt-Marie Dahlqvist, Ingegerd Nilsson, 
Eva Kilén, Christina Borefur, Christer Eriksson, Britt Franzén, Lillemor 
Olsson och Gunilla Knutsson. 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
§1 Mötet öppnas. 
 - Christina  förklarar mötet öppnat.  
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2021-09-07 lades till handlingarna.  
§4. Nytt protokoll. 

- Justerare: Ingegerd Nilsson. 
§5. PRO-gården 

- Renovering: Det som återstår att göra påbörjas i november. 
   Britt är sammankallande. 

- Installation av hörselslinga, styrelsen beslöt att avvakta. 
- Christina har hand om uthyrningar av gården. 

§6. Nya medlemmar, avgående. 
- 1 avliden. Sammanlagt 217 medlemmar i oktober. 

§7. Ekonomin. 
 - Britt säger att ekonomin är under kontroll.  
§8. Rapporter. 
 - Hästar var fjortonde dag, de travar på. 

- Telefoncirkeln, pågår. 
- Svampkursen avslutad. 
- Bodaforsdagen 11 sept. Många våfflor sålda, jättebra. 
- Kulturgatan 15 sept. Trevlig guidning, god soppa. 
- Räkfrossan 17 sept. God uppslutning, uppskattat. 
- Bokcirkel 22 sept. 
- Månadsmöte 28 sept. Intressant information av Birgit         
- Strömgård och Margareta Lindahl om benskörhet. 
- Sittgympan 29 sept. påbörjad. 
- Torsdagspromenader med EMÅ-kyrkan pågår. 
 

 



 

 

 

§9 Kommande aktiviteter.  

 -  Bodafors, förr och nu 12 oktober. 

- Vinprovning 14 oktober. 

- Månadsmöte 26 oktober, planeringsmöte (Meta håller i detta). 

- Oktoberfest 29 oktober med bildletarfinal. 

- Julbuffé 2 december. 

- Surströmmingsfest: Arrangörer Pelle och Meta. 

§10 PRO Samorganisation och distriktet 

-  Allmänna arvsfonden kan bidra med pengar om vi vill kontakta 
 ensamma medlemmar som är över 90 år. 

- NTF inbjuder  pensionerade kvinnor till gratis körutbildning. 

- Samorganisationen: Bodafors kom på 3:de plats i PRO- vetarna. 

§11 KPR 

- Ingegerd: Det finns önskemål om att hålla digitala månadsmöten för 
de medlemmar som inte kan komma. Statsbidraget har gått till IT, 
undersköterskor och nattpersonal. Äldreveckan 2022 planerings-
möte 15 november. 

§12 Hemsidan 

- Pelle har den uppdaterad, inga klagomål. 

§13 Övriga frågor 

- Styrelsen beslöt att vinst på entrébiljetten är OK . 

- Britt beställer almanackor till styrelsen.  

§14 Nästa möte 

 - Tisdagen 2 november 2021 kl. 10.00. 

§15 Mötet avslutas 

- Christina avslutade mötet.  
 
Sekreterare  Justeras    


